
 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila 3. decembra 
2014 v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek –Vitovlje, s pričetkom ob 19:30 uri. 

 

Sejo je vodil Franc Živec, predsednik Sveta KS Osek-Vitovlje. 

 

Prisotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 

Franc Živec, Anton Peršič, Anja Košuta, Milivoj Gorup, Silva Pelicon 

Opravičeno odsotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 

Dominik Ličen in Jožef Čermelj. 

 

Dnevni red: 

1. Predstavitev dosedanjih projektov za oseški plac in dogovor kako naprej – 
predstavi g. Simon Kerševan 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje 

3.  Informacija o dokončanju dokumentacije za Dom KS 

4. Odgovor občine o oddaji v najem parcele ob bivši šoli 

5. Predstavitev odloka o novi kategorizaciji cest v KS 

6. Razno 

- poročilo predsednika 

- pobude in vprašanja 

 

 

 

 

 



 

 

1.  točka dnevnega reda – predstavitev dosedanjih projektov za oseški plac 
in dogovor kako naprej – predstavi g. Simon Kerševan 

Simon Kerševan se je zahvalil za vabilo. Opozoril je, da je Osek strnjeno naselje in 
ima zato specifične probleme. Eden izmed problemov v Oseku je promet, ki ga je po 
mnenju g. Kerševana potrebno speljati drugače. Predlagal je, da bi umirjena cona 
potekala od novega (bodočega) Doma krajanov do pokopališča v Oseku.  Urediti bo 
potrebno javno razsvetljavo. Smiselno bi bilo projekt kanalizacije dopolnit s projektom 
za javno razsvetljavo. Plac je prostor za druženje, zato bi bilo potrebno prostor, kjer je  
kamnita miza pokriti s streho. Pozanimali se bomo, da bi v sklopu kanalizacije  uredili 
tlakovanje nekaterih gas. 

SKLEP: 

Glede na predvideno urejanje kanalizacije se upošteva še možnost ureditve 
razsvetljave starega vaškega jedra in »gas« skupaj s placom pred cerkvijo 

 

2.  točka dnevnega reda - pregled in potrditev zapisnika 1. seje 

Svet KS soglasno potrdi sklepe 1. seje in potrdi zapisnik. 

 

3. točka dnevnega reda - informacija o dokončanju dokumentacije za Dom KS 

Svet krajevne skupnosti se je seznanil s problematiko izgradnje Doma krajanov in se 
NE strinja, da se gradi po fazah, ampak da se to naredi v eni fazi. 

 

4.  točka dnevnega reda – odgovor občine o oddaji v najem parcele ob bivši 
šoli 

Gre za gradbeno parcelo, ki je last občine. Dogovorili smo se, da z vlogami za najem 
počakamo. Ob prvem možnem terminu si bomo na terenu ogledali možnost ureditve 
vrtov in nato poslali še vlogo na občino  za oddajo vrtov v najem.  

 

5.  točka dnevnega reda - predstavitev odloka o novi kategorizaciji cest v KS 

Seznanili smo se z novo kategorizacijo cest. Predlagali bomo, de se javnima 
cestama od Julija Samokeca do Dušana Lozarja in od Osek 13 B do vojaškega 
pokopališča 1. svet. vojne podeli status kategorizirane ceste. 

 

 

 

 



 

 

6. točka dnevnega reda - razno 

- poročilo predsednika 

 Podjetju Komunala poteče v tem letu pogodba za pobiranje najemnine za 
grobove in  urejanje evidence grobov. Pogodba se v ničemer ne spremeni 
in se jo podpiše za nadaljna štiri leta. 

 Dobili smo povabilo (LAS) jugozahodnega dela Severne Primorske, da 
izpolnimo prijavnico za članstvo. 

 Krajevna organizacija RK Osek-Vitovlje prosi za finančno pomoč pri izvedbi 
srečanja za starejše občane. Člani KS smo se strinjali, da v znesku 200 eur 
delno pokrijemo stroške pogostitve. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.                                                             

Zapisnikar:                                  Predsednik sveta: 

Anja Košuta                                                                                         Franc Živec 

 

 

 


